



聖地牙哥北郡中文學校

2017-2018 學年度漢字文化節

硬筆寫字比賽



比賽日期和時間：10/07/2017(星期六，上午及下午，請確定整天都有空再報名參加比賽)，比賽報到時間，將視報名人數於 10/4/2017 以 email 通知，請務必於報名時正確填入電子郵箱地址。

比賽地點：Black Mountain Middle School, Room #706

參加資格：凡本校註冊學生(10/07/2011 前出生者)均可報名參加，由於時間及場地之限制，每組別最多上限 20 人，以網路報名時間先後順序為錄取原則。

比賽組別：比賽組別將依學生年齡及實際報名人數分組。

比賽時間：以三十分鐘為限。如果報到遲到超過五分鐘則算棄權。

比賽內容：各組考題由學校統一出題，以正楷書體為準，一切照考題格式書寫。

評分標準：1. 初選：錯字和錯誤標點符號，超過總字數之百分之五，予以淘汰。
2. 複選：工整、勻稱 (30%)、筆力充足書寫清晰 (20%)、字格大小 (20%)、
整體架構觀感 (20%)、錯字 (10%)。

注意事項：1. 一律使用鉛筆，書寫用具由學校提供。
2. 請勿將紙張覆蓋於考題上描寫，違規者將被取消比賽資格。

獎勵辦法：1. 每組錄取前三名及優勝數名。
2. 前三名作品將於十一月(11/04~11/11)文教中心的中國書畫篆刻展中一起展出。
3. 頒獎典禮將於 10/28/2017 於學校 Little Theater 舉行。

報名日期：即日起至 09/23/2017, 11:59pm 截止。

報名網址：<http://tinyurl.com/WritingContest2017> 也可掃描此 QR Code 報名




連絡人：學藝活動組 nccswriting@gmail.com



San Diego North County Chinese School 2017-2018 Chinese Character Writing Contest



- Date & Time:** October 07, 2017, Saturday (This is a whole day event. Please make sure participants will be available before registering for the contest.). Check-in time will be notified via email on 10/4/2017, so please make sure you provide correct email when you register.
- Location:** Room #706, Black Mountain Middle School
- Eligibility:** Students (whose birthday is before 10/07/2011) who are enrolled in the school can participate. However, due to the limited time and space at school, no more than 20 students per each age group can participate. Priority will be given based upon first-come, first-served basis according to registration time stamp.
- Groups:** The participants will be divided in groups according to their age.
- Test Duration:** 30 minutes per group. Participants will be disqualified if check-in late for 5 minutes or more.
- Content:** Tests will be provided by school. Students shall use the traditional or simplified Chinese writing technique with the proper stroke order.
- Grading Policy:**
1. Paper with more than 5% mistakes will be screened out during the first round of evaluation. Accuracy will include both character and all punctuations.
 2. Proper Balance (30%), Neatly Print (20%), Size/Proportion (20%), Appropriation (20%), Mistakes (10%).
- Must Know:**
1. School will provide pencil, eraser and writing paper.
 2. Tracing is not permitted and would lead to disqualification if found.
- Awards:**
1. Awards will be given for 1st, 2nd, and 3rd places and couple honorable mentions.
 2. The first three places will be exhibited at the “Exhibition of Chinese Calligraphy, Brush Painting and Seal Carving” at the SDCCA Learning Center in November (11/04 ~ 11/11).
 3. The award ceremony will be held on 10/28 in the Little Theatre at school.
- Registration Period:** Starting now, ends on 9/23/2017, at 11:59pm. First come, first serve.
- Registration Link:** <http://tinyurl.com/WritingContest2017> or you can register by scanning this QR Code 
- Contact:** School Contest Committee nccswriting@gmail.com